## 尿液塑化劑檢驗收集方法

## The Urine of Phthalate Analysis Collecting Methods

- ◎ 尿液塑化劑檢驗收集方法:
  - 1. 用尿杯接取中段尿液。(前段尿液請先排掉)。
  - 2. 將尿液倒入棕色尿液收集瓶中,約15毫升(八分滿)。



## 棕色尿液 收集瓶

## ◎ 注意事項:

- 1. 尿液採檢後,請盡速於兩小時內送達檢體受理處。
- 2. 若尿液檢體無法即時送至受理處時,請將尿液置於 4°C 冰箱保存。
- 3. 檢體請送至台大醫院總院,分院不代收檢體。
- \* 若有相關疑問,請詢問毒/藥物鑑定暨檢驗中心 (FTCT) (02) 23123456 轉分機 88879
- Occilecting methods for the urine of phthalate analysis:
  - 1. Collect the urine with urine cup in the middle of urination. (Please eliminate the urine at beginning).
  - 2. Pour the urine into brown urine collecting bottle until 15 mL. (80% full)
- NOTE
  - 1. Deliver your urine sample to the SCC within two hour of collection.
  - 2. If your urine specimen cannot delivered to SCC, please store the sample in a refrigerator at 4°C.
  - 3. Please deliver your urine sample at NTUH. Another branch of NTUH would not receive.
- \* For any questions, please call the Forensic and Clinical Toxicology Center (FTCT) for inquiry: (02)23123456 ext 88879 参考 NTUH.FTCT.UR-pthalate-01 版